
Förbundet för Ekoparken 

Styrelsen 

Sammanträde hos Anne Murray, Brännkyrkagatan 30, 2015-10-20 

Närvarande: Bitte Liberg, Gunilla Sterner Kumm, Anne Murray, Richard Murray, Torbjörn Schmidt, 

Anders Tranberg, Henrik Waldenström 

Återbud: Lars-Åke Hörjel, Märta Angert Lilliestråle, Bengt Rundquist, Ole Settergren, Johan Tamm, 

Lennart Tonell 

1. Richard Murray öppnade mötet. 

2. Protokoll 

3. Dagordningen godkändes med tillägg för en punkt om Österleden. 

4. Rapporter 

a. Flera ledamöter hade deltagit i Samfundet S;t Eriks seminarium om kvalitet i 

stadsbyggandet. 

b. Kv Väbeln godkänd av Mark- och miljööverdomstolen. 

c. Bergshamra för alla ordnade seminarium om vattnet i Brunnsviken.  

5. Henrik Waldenström fortsätter att bevaka planeringen för Österleden. 

6. Godkändes utgift à 1.000 kr för blommor till begravningen för Birgitta Bergqvist, tidigare 

styrelsemedlem. 

7. Richard Murray deltagit i uppvaktning av Järfällas kommunledning, Claes Thunblad (s) och 

Mikael Jämtsved (mp) tillsammans med Allan Edblom, Sten Hellqvist och Ingmar Karlsson, 

SNF rörande naturskyddsområde runt Igelbäcken. Förslag kommer snart och ska tas i 

kommunstyrelsen, vi utlovades få se förslaget innan det tas. Möjligheten att inkomma med 

ett eget förslag finns. Thorbjörn kontaktar Järfälla kommun, Magnus Nilsson och Allan 

Edblom. 

8. Richard Murray skrivit yttrande till Mark- och miljööverdomstolen med anledning av att 

Stockholms stad överklagat Mark- och miljödomstolens dom att upphäva detaljplanen för 

gasklocka 3 och 4. Yttrandet godkändes av styrelsen. 

9. Henrik förslog att tjänstemännens försvagade roll borde behandlas vid juristseminariet. Även 

frågan om vilka krav som ställs på miljöorganisationer för att få föra talan bör behandlas. 

10. Hemsidan för large parks ska nu lyftas över från WWF. Ev. tillkommande kostnader för server 

bör kunna betalas av förbundet. Bengt Rundquist arbetar med detta. 

11. Richard Murray sätter ihop en grupp för att formera en kommitté inom World Urban Parks. 

12. Planeringen för ett nytt Djurgårdsbrunns värdshus är för omfattande. Beslöts att Daniel 

Sachs och Robert Weil ska uppvaktas av Richard Murray, Märtha Angert Lilliestråle och 

Henrik Waldenström. 

13. Samråd pågår för tomten närmast Norrtull. Märtha Angert Lilliestråle och Richard Murray har 

träffat KFUM som vill anlägga en större idrottshall på tomten. Förbundet kan tänka sig en 

idrottshall och en begränsad bebyggelse närmast Sveavägen som skärm mot buller. Entrén 

från Norrtullsgatan och vidare in i Hagaparken måste lösas på samma gång. 

14. Henrik tar ett antal av Johan Sjölanders böcker i kommission för 75 kr styck. 

15. Nästa sammanträde den 17 november kl 18 hos Bitte Liberg, Torkel Knutssonsgatan 31, 

#1906. 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Richard Murray    Gunilla Sterner Kumm 


